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     Protokół nr 34/2021 

posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  

przeprowadzonego w trybie zdalnym w czwartek 23 września 2021 r. 

   

W posiedzeniu  uczestniczyli wszyscy członkowie ww. komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

W obradach uczestniczyły także: 

 Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak. 

 Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik.  

Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa otworzył posiedzenie Komisji o godz. 10.00. 

Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności (każdy 

Radny potwierdził swoją obecność wciskając przycisk kworum w systemie eSesja), 

stwierdził że w komisji uczestniczy 8 Radnych co stanowi wymagane kworum.  

 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono.  

Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu nr 33/2021 z posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2021 r.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 

powiatu śremskiego.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

Do posiedzenia dołączył Radny Piotr Ruta. 

Ad 2. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do 

protokołu nr 33/2021 z posiedzenia komisji? 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół nr 

33/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. został przyjęty (8 głosów za, Radny Piotr Ruta nie oddał 

głosu z uwagi na problemy techniczne).  

 

Ad 3. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 

2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
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Radny Emil Majsner (wideokonferencja) zapytał z czego wynika duży spadek przychodów 

w Domach Pomocy Społecznej. Czy jest to spowodowane mniejszym obłożeniem, w tych 

instytucjach? Zapytał co ewentualnie moglibyśmy zrobić, aby ten stan poprawić. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) odpowiedziała, że spadek 

dochodów w DPS-ach jest spowodowany zmniejszeniem wpływów z usług. Dodała, że nie 

jest w stanie odpowiedzieć na pytanie o podjętych działaniach w domach pomocy w celu 

poprawy spadku dochodów.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

  

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się, radny Marcin 

Szydłowski nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne) projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę budżetową na 2021 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4.  

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa ogłosił przejście do następnego punktu 

porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę 

Finansową powiatu śremskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zabrali głosów. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie (7 głosów za, 1 wstrzymujący się, radny Marcin 

Szydłowski nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne) projekt uchwały zmieniającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. Projekt uchwały stanowi załącznik 

nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5. 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Hoffa zapytał, czy Radni chcą zabrać głos w tym 

punkcie porządku obrad?  

 

Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że chciałby się jeszcze 

odnieść do pytania radnego. Wyjaśnił, że zdarza, się tak co roku, że w tych instytucjach są 

wolne miejsca i pomimo tego sytuacja finansowa DPS-ów jest stabilna. Powiat Śremski co 

roku wspiera te jednostki. Wsparcie otrzymywano np. poprzez zakup samochód dla DPS w 

Psarskiem a także planowany jest zakup busa dla DPS w Śremie. Ponadto, w budżecie 

powiatu na 2022 rok zaplanowano kwotę ok. 200 tys. zł na wynagrodzenia dla 

pracowników. Stabilizowana jest również sytuacja p.poż., która została nałożona przez 

Państwową Straż Pożarną. Na tą inwestycje przeznaczono w bieżącym roku dla DPS w 

Psarskiem 100 tys. zł. Ponadto do końca bieżącego roku będzie normowana sytuacja p.poż. 

w DPS w Śremie przy ul. Farnej. Jednak żeby przystosować przepisy do poprawnej sytuacji 

będzie trzeba wydatkować kolejne środki, w kolejnym roku. Co roku powiat wydatkuje na 

DPS-y setki tysięcy złotych. 

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) zapytał jaką powierzchnie mają obiekty, 

wynajmowane od powiatu. Dodał, że chodzi mu głównie o szpital. Chciałby wiedzieć czy 

sytuacja została tam unormowana. Ponadto chciałby wiedzieć jak wygląda sytuacja z 

funkcjonowaniem apteki w szpitalu.  
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Starosta Śremski Zenon Jahns (wideokonferencja) powiedział, że zostały podjęte bardzo 

dobre decyzje dotyczące apteki. Tak jak zapewniał jest ona czynna 24 godz. na dobę 

zarówno w dni powszednie, jak i święta. Były właściciel apteki nadal robi pewne problemy. 

Tylko, że w tym przypadku interes społeczny powinien przewyższać interes własny. Tym 

bardziej, że mieszkańcy naszego powiatu są bardzo zadowoleni z funkcjonowania obecnej 

apteki. Starosta powiedział, że powiat nie miał żadnych problemów z wynajmem 

powierzchni w szpitalu więc nie bardzo rozumie pytanie pana radnego. Wszystkie lokale są 

wynajmowane. Firma Salus, która wynajmuje budynek byłego oddziału zakaźnego nie ma 

żadnych problemów. Poprzez swoją działalność opiekuńczo-leczniczą służy mieszkańcom. 

Poprosił Radnego, aby doprecyzował pytanie jeśli miał coś innego na myśli.  

 

Radny Emil Majsner (wideokonferencja) powiedział, że zapytał jak wygląda obecna 

sytuacja, ponieważ po to jest między innymi ta komisja, aby Radni wiedzieli co się dzieje. 

„Jeśli jest tak jak pan Starosta mówi to gratuluję i dziękuję”.   

 

Radni nie zgłosili więcej głosów i wniosków. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Pan Zbigniew 

Hoffa zamknął obrady Komisji o godz. 1033.  

 

 

Protokołowała  

Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  

 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 

 

Zbigniew Hoffa 


